
           Bestyrelsesmøde  

Deltagere: Ole, Lisette, Mette, Mette, Peter 

Dagsorden: 

• Godkendelse af referat 

Godkendt. 

• Orientering fra: 

- Formanden 

Der er ikke det store at berette. Der er godt gang i aktiviteter, stævner og arrangementer.  

Peter er ikke kommet videre endnu med ny hjemmeside. 

Vi lægger en pind under ”udvalgte” med en undervisningsoversigt. 

 

- Kasserer 

Der er ikke sket så meget, vi har haft udgift til nyt toplag på ovalbanen. Det ser fint ud. De nye 

kort er kommet. 

- Udvalgene 
Aktivitet: Siden sidst har vi haft to dages turen. Vi troede egentlig når prisen var halveret at der 

ville være flere deltagere. Det var en super tur. 

Lille Norge tur blev først udsat og så blev det til en ”cykel”/heste tur.  

Der er fin tilslutning til de arrangementer der bliver lavet. 

Junior: Julearrangement d.3 december. Der mangler medlemmer i udvalget. Mette har prøvet 

at få fat i nogle men det er op ad bakke. Vi lægger juniorudvalget ind under aktivitetsafdelingen. 

Stævneudvalget: Julestævnet er lige om hjørnet.  

 

Siden sidst: 

- Sodavand m.m. i rytterstuen 

 

• Evt. 

vi har lige drøftet med klub t-shirts, trøjer, jakker vi kigger på det efter jul. Mette S spørger 

Flemmings bror. 

 

 


